
Göteborgs Bridgeförbund
Protokoll styrelsemöte 11, 2005-05-29 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Ella Olsson, Joakim Schmeisser, Bo Appelqvist, Eva Gunnarsson,
Jan Sparud och Lillemor Hagberg,

1. Peter Modh förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.

2. Dagordningen fastställs.

3. Föregående mötesprotokoll fastställs.

4. Bridgens Hus
- Förhandlingar har under den gångna veckan skett mellan Dan

Palmqvist, ByggGöta, Gbf och BridgeService HB. Övertagande av
kontraktet sker den 1 sep 2005.

- Informationsmöte kommer att ske tisdagen den 7 juni kl 18.00 på
Bridgens Hus. Kallelse sänds till alla klubbar anslutna till GBF samt
icke anslutna klubbar som spelar på Bridgens Hus.

- Avtal mellan Dan Palmqvist och ByggGöta kommer att tecknas under
nästa vecka och därefter kommer avtal mellan GBF, Arnes
Bridgeskola och Dan Palmqvist att tecknas. Joakim S och Bo A tar
kontakt med Arne om avtalet. Peter M finslipar avtalet mellan Dan
Palmqvist och GBF.

- Ekonomi och budget genomgicks. Sponsorpaket beräknas täcka
kostnader för nya stolar, bord och budlådor. Mats Allgöwer och Arne
Larsson hjälper till med kontakter inför sponsringen. Renovering av
toaletterna förutsätts ByggGöta stå för liksom en genomgång av
ventilationssystemet. Övrig renovering blir målning av väggar och
lister, nytt golv i ”gröna rummet”, gardiner och gröna växter. För att
klara dessa utgifter innebär att GBF möjligen lånar upp c:a 100.000
kr. Behovet av detta kommer att framgå av de faktiska kostnaderna
som idag är svåra att fastställa..

- Lokalkommittén ansvarar för att stolar, bord, budlådor och brickor
inhandlas. (För 150 stolar bör kostnaden stanna under 50.000kr)

- Sponsorpaketet läggs ut på hemsidan. Jan Sparud ansvarar för detta.
- Tidsplan för renoveringsarbetet fastställs till augusti efter SM-veckan.

5. Verksamhetsåret 2005-2006

- Tävlingsprogrammet är fastställt för verksamhetsåret. Sänds ut
tillsammans med utskicket om regibyte Bridgens Hus. Guldtävling
den 5 november godkänd från FSB.

- Utbildning: Stort önskemål av KlubbTL- och Ruterutbildning finns i
distriktet. Utbildningshelgen i november kan vara en lämplig tidpunkt



för sådan utbildning. Uppföljning av silvertävlingsledarutbildningen
med ”golvprov” skall ske under nästa verksamhetsår.

- Organisation: Planerna på att slå samman centrumklubbarna till en
gemensam klubb bör vidareutvecklas. Förslagsvis kan ett första
sammangående ske under verksamhetsåret 2006-2007. Planerna bör
diskuteras på GBF:s årsmöte i september 2005.

- Juniorverksamhet: GBJ är idag en förening utan verksamhet. Eva G
ansvarar för att kontakter tas för att lägga ner denna förening.

- Medlemskap: Vissa klubbar i distriktet kan komma att uteslutas från
GBF p.g.a. att dom inte följer stadgarna om att alla medlemmar skall
betala medlemsavgiften.

6. Årsmötet den 12 september 2005.

- Verksamhetsberättelse ansvarar Lillemor H för
- Bokslut ansvarar Peter M och Ella O för
- Verksamhetsplan ansvarar Peter M för
- Budget ansvarar Peter M och Ella O för
- Utskick ansvarar Lillemor H för
- Valberedningen skall aktiveras. Peter M gör detta.

7. Övriga frågor

- Ansökan om förtjänsttecken för Partille BK diskuteras. Motiveringen
från FSB lämnar funderingar på ansökningsblankettens utseende.
Denna blankett är bristfällig och bör omarbetas. GBF framför detta
till FSB.

- Lokalbidrag: Lena Salo på Göteborgs Fritid har sökt GBF för ett
sammanträffande. Peter M tar kontakt med henne för ett möte.

8. Mötet avslutas och Peter Modh tackar för visat intresse..

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Peter Modh
 


